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Írásbeli kérdés

Tisztelt Elnök Úr !

Magyarország Alaptörvénye 7 . cikk (2) bekezdése, valamint az Országgyű lésrő l szóló 2012.

évi XXXVI . törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli kérdést kívánok benyújtani a

Miniszterelnökséget vezető miniszterhez, mint a tárgyban illetékes minisztérium vezetőjéhez

„Még mindig a túlzott bürokrácia a mezőgazdasági KKV-k egyik legfőbb problémája?”

címmel .

A benyújtott kérdésemre a választ írásban várom .

Tisztelt Miniszter Úr !

A Kormányhivatalok m űködése az elmúlt években hagyott maga mögött kívánni valót .

A hivatalok egyes szakigazgatási szerveinek a legnagyobb gondot a határid ők betartása

okozza. A Kormányhivatalok az idei évben az eredmények közlése terén sok esetben már a

huszonegy napos határidőt sem tudták betartani . A vetőmag felügyelőségek határidő

„megcsúszásai” több esetben a vetőmag előállításhoz kapcsolódó vállalkozások megsz űnését

eredményezték. Ez a tendencia információink szerint az országban hat év alatt 50-60 m űködő

gazdasági szereplő felszámolását jelentette . Ezzel mintegy 200-250 munkahely szűnt meg ,

ami szintén hozzájárult ahhoz, hogy a mezőgazdasági foglalkoztatottság tovább csökkenjen .

Agrárországként elszomorító és egyben felháborító, hogy pont a mez őgazdasági szektor az ,

ahol évrő l-évre egyre kevesebben dolgoznak .

A mezőgazdaság alapvetően időorientált . A vetés nem várhat az okmányra, mert alkalmas

időjárás mellett vetni muszáj . Ezt Ön is nagyon jól tudja . Érthetetlen, hogy a hét napo s

vizsgálat eredményközlése, miért tolódik ki három, négy hétre. A teljes kalászos szezon két

hónap, ebbe nem fér bele ekkora átfutás . A piac megrendelése alapján készítenek az üzemek

vetőmagot. A vetőmag tisztítása csak igény alapján történhet, mivel a raktárkészlet, ha nem



kell el, veszélyes hulladéknak min ősül . Sajnos a panaszok az egész országra kiterjedően

futnak be hozzánk .

Ennek a jelenségnek tulajdonítjuk, hogy az elmúlt hat évben felszámolt, vetőmag előállítássa l

aktívan foglalkozó KKV-k feladták a szélmalomharcot. A vidék fejlesztése szintén Önhöz

tartozik. Tudnia kell, hogy ez a környezet nem bírja el a bürokrácia ilyen tehetetlenségét . A

kistelepülések minden munkahelyhez ragaszkodnak, a mez őgazdaságból élnek és nem élik túl

az utolsó termelő üzemek bezárását is .

Mindezek alapján kérdezem Tisztelt Miniszter Urat, hogy várható-e érdemi változás az

említett probléma kapcsán, illetve a számos összevonás és leépítés után, hogyan les z

működőképes a kormányhivatali rendszer ?

Várom érdemi válaszát !

Budapest, 2016 . október 15 .
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